

Italian Campaign

Veterans' Week
November 5-11

75

1943-1945

La campagne d'Italie

La Semaine des vétérans
du 5 au 11 novembre



#CanadaRemembers
#LeCanadasesouvient

 VETERANS.GC.CA



Veterans Affairs
Canada

Anciens Combattants
Canada

Canada

VETERANS' WEEK 2019, NOVEMBER 5 TO 11

Canada remembers the Italian Campaign

This year Canada is observing the 75th anniversary of the Second World War's Italian Campaign. It was one of our country's most important contributions to the Allied war effort; more than 93,000 Canadians served in Italy from the summer of 1943 to early 1945. Our soldiers fought their way across the island of Sicily and up the boot of Italy across a challenging landscape of mountains and river valleys in the face of harsh weather conditions and a skilled enemy.

This special commemorative poster features Lieutenant Maxine Llewelyn Bredt. She was a Nursing Sister in the Royal Canadian Army Medical Corps who helped treat the sick and wounded during the Italian Campaign. A recent picture of Ms. Bredt in her former uniform is superimposed on an historical photo showing soldiers of the Princess Patricia's Canadian Light Infantry in the Sicilian town of Agira after capturing it in July 1943.

This Veterans' Week, how will you remember those who have served and sacrificed in uniform over the years?

For more information, visit veterans.gc.ca

Photo credits:

Ms. Bredt—Veterans Affairs Canada
Historical image—Library and Archives Canada PA-138269

© Her Majesty the Queen in Right of Canada, represented by the Minister of Veterans Affairs, 2019.

SEMAINE DES VÉTÉRANS 2019, DU 5 AU 11 NOVEMBRE

Le Canada se souvient de la campagne d'Italie

Cette année, le Canada commémore le 75^e anniversaire de la campagne d'Italie, lors de la Seconde Guerre mondiale. Il s'agit de l'une des contributions les plus importantes de notre pays à l'effort de guerre allié : plus de 93 000 Canadiens et Canadiennes ont servi en Italie de l'été 1943 jusqu'au début de 1945. Nos troupes ont traversé l'île de Sicile et remonté l'Italie en franchissant un terrain ardu de montagnes et de vallées fluviales dans des conditions climatiques difficiles et ont fait face à un ennemi déterminé.

Cette affiche commémorative illustre la lieutenant Maxine Llewelyn Bredt. Infirmière militaire au sein du Corps de santé royal canadien, elle aidait à soigner les malades et les blessés pendant la campagne d'Italie. Une photo récente de Madame Bredt, dans son ancien uniforme, a été superposée à une photo historique montrant des soldats du *Princess Patricia's Canadian Light Infantry* dans la ville sicilienne d'Agira, peu après sa capture, au mois de juillet 1943.

Cette Semaine des vétérans, comment vous souviendrez-vous de ceux et celles qui ont servi en uniforme et tant sacrifié au fil des ans?

Pour de plus amples renseignements, visitez veterans.gc.ca

Source des photos :

Mme Bredt – Anciens Combattants Canada
Image historique – Bibliothèque et Archives Canada PA-138269

© Sa Majesté la Reine du chef du Canada, représentée par le ministre des Anciens Combattants, 2019.